

Willgohs, Jan Erik

f. i Bergen i 1952

Studieatelieret, Kunstakademiet under Knut Rose og Ludvig Eikaas. Diverse utenlandske skoler og studiereiser. Willgohs debuterte i 1973 med figurative bilder, men viste i 1979 store abstrakte bilder, malt tilsynelatende spontant og med ekspressive farger. Han kombinerte gjerne flere teknikker i samme bilde, olje, kull, pastell og collage. I de senere år har han hovedsakelig malt figurative landskapsbilder, gjerne av skog fra traktene rundt Fjøsanger, som det herværende bilde viser.

Repr. i div. museer.



Jan Erik Willgohs studied under Knut Rose and Ludvig Eikaas at the Art Academy, at various schools abroad, and has studied art on his travels. He made his debut in 1973 with figurative works, but later in 1979 he displayed large abstract works, painted spontaneously and with very expressive colours, sometimes combining different media and techniques. In recent years he has returned to landscapes, often the forests south of Bergen where he lives. Represented in various museums, Oseana etc.



Il étudia à Studieatelieret et à L'Académie d'Art d'Oslo sous l'égide des professeurs Knut Rose og Ludvig Eikaas. Willgohs a fait ses débuts en 1973 avec des tableaux figuratifs, mais en 1979 il produisit des oeuvres non-figuratives en grand format et avec des couleurs expressives. Il a souvent combiné différentes techniques dans le même tableau, huile, pastelle, crayon de charbon etc. Les dernières années il a surtout peint des paysages, surtout dans les forêts autour de Fjøsanger. Peut-être inspiré par sa femme chinoise, qui est aussi une artiste peintre renommée, ses derniers tableaux sont d'une grande beauté. Repr. dans divers musées.



Ausbildung am Studienatelier, in der Kunstakademie unter Rose und Eikaas und an einigen ausländischen Schulen, dazu Studienreisen. Willgohs debütierte 1973 mit figurativen Bildern, stellte allerdings 1979 große abstrakte, scheinbar spontan gemalte Bilder mit expressiven Farben vor. In den letzten Jahren malte er hauptsächlich figurative Landschaftsbilder. Vertr. in mehreren Museen. Ausstellungen in Bergen und in Blaavarverket in Modum.